

Meldeschein / Registration form

Stadt, Wohnung (Unterkunft): _____

Anreise: (arrival) _____

Abreise: (departure) _____

Gäste	1	2	3	4
Name, Vorname / Last name, first name				
Mobiltelefon / mobile number				
Straße, Hausnummer / Street, no				
PLZ, Ort / Postal code, city				
Land / Country				
Staatsangehörig keit / Nationality				
Geburtsdatum / Date of birth				
Passnummer / Passport number				
Unterschrift Gast / Signature guest				

Datenschutzbestimmungen zum Meldeschein

Im Meldescheinformular verarbeiten wir Daten auf folgenden gesetzlichen Grundlagen:

- Abschnitt "Privatanschrift": Datenverarbeitung aufgrund § 30 BMG mit Speicherdauer ein Jahr.
- Abschnitt "Privatanschrift" / "Rechnungsadresse": Datenverarbeitung aufgrund Art. 6 (1) b), c) DSGVO mit Speicherdauer für 10 Jahre nach § 147 AO und § 257 HGB.
- Abschnitt "Datenschutzrechtliche Einwilligung zu freiwilligen Angaben": Datenverarbeitung aufgrund Art. 6 (1) a) DSGVO mit Speicherdauer bis zum Widerruf der Einwilligung.

Data protection regulations for the registration form

In the registration form we process data on the following legal basis:

- Section "Home address": Data processing according to § 30 BMG with a storage period of one year.
- Section "Home address" / "Billing address": Data processing pursuant to Art. 6 (1) b), c) GDPR with storage period for 10 years in accordance with §147 AO and § 257 HGB.
- Section "Voluntary declaration of consent": Data processing on the basis of Art. 6 (1) a) GDPR with a storage period until revocation of consent.

Datum, Ort _____ Unterschrift Kontrolleur/in (AR): _____